
                       Košický samosprávny kraj, Nám. Maratónu č. 1, Košice 
 
                                                                                                          Č.j.1720/2010-RU13/30065 
                                                             
 

 Z Á P I S N I C A 
                          z  6. zasadnutia finančnej komisie konanej dňa 22. novembra 2010 
 
 
Počet prítomných členov: 15       /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:   0                              
z toho ospravedlnení:               0                                      
 
 
K bodu 1 - Otvorenie 
Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie Ing. Jozef Burian. Oboznámil 
prítomných s navrhovaným programom. Navrhol doplniť program o bod „Návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zavedení dane z motorových 
vozidiel a určení sadzby dane na území Košického samosprávneho kraja“. P. poslanec Süli 
navrhol, aby v rôznom vedúci odboru školstva Ing. Kandráč  informoval o aktuálnych 
otázkach  podnikateľskej činnosti na Hotelovej akadémii v Košiciach. 
Návrh poslanca Süliho:                                                                                             
                                                                                             Hlasovanie: Prítomní    -  15                                                                     
                                                                                                                   Za              -    14 
                                                                                                                    Proti           -      0 
                                                                                                                   Zdržal sa    -      1 
Program rokovania:  
                                                                                             Hlasovanie: Prítomní    -  15                                                                                                                                  
                                                                                                                   Za              -    15 
                                                                                                                    Proti           -      0 
                                                                                                                   Zdržal sa    -      0 
 
 
K bodu 2 Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2011 – 2013 
S návrhom rozpočtu na rok 2011 oboznámila komisiu Ing. Karafová – vedúca odboru 
financií. Návrh rozpočtu je spracovaný ako vyrovnaný, kapitálový rozpočet je schodkový, 
pričom schodok sa navrhuje kryť prijatím úveru na spolufinancovanie projektov z EÚ. 
Informovala o naplnení príjmovej časti rozpočtu a návrhu na výdavky do jednotlivých 
programov. Predseda komisie Ing. Burian vyjadril názor, že príjmy KSK budú závisieť od 
schválenia zákonov, ktoré ovplyvňujú príjmy samosprávnych krajov. Určitým rizikom je 
nesplácanie návratných finančných výpomoci NsP a.s., preto je vo výdavkových finančných 
operáciách vytvorená rezerva vo výške 522 tis. €.  Na otázky poslanca Süliho, Bečarika 
a Farkašovského odpovedala Ing. Karafová a Ing. Burian. Komisia odporúča materiál 
prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 

 
                                                                                              Hlasovanie: Prítomní    -     15                                                                                                                           
                                                                                                                   Za              -   15 
                                                                                                                    Proti           -     0 
                                                                                                                     Zdržal sa    -     0  
 



 a) Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja  v roku 2010 
 
V úprave rozpočtu je premietnutá dotácia z MF SR vo výške 1 818 786,- € na výpadok dane 
z príjmov fyzických osôb. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve 
KSK. 
 
 
                                                                                              Hlasovanie:   Prítomní    -    15   
                                                                                                                      Za              -   13 
                                                                                                                      Proti           -    0  
                                                                                                                      Zdržal sa    -    2   
 
K bodu 3 - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým 
sa dopĺňa  Všeobecne záväzné nariadenie KSK č. 2/2010 o poskytnutí dotácie na prevádzku 
a mzdy základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam 
S návrhom VZN oboznámili komisiu  JUDr. Jarušinská a Ing. Eperješi - zamestnanci odboru 
školstva. Zároveň zodpovedali na otázky poslancov p. Süliho a p. Buriana.  Komisia odporúča 
materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 
                                                                              

            Hlasovanie:   Prítomní    -   15 
                                                                                                                      Za             -    15 
                                                                                                                      Proti          -     0 
                                                                                                                      Zdržal sa   -     0  
 
 
K bodu 4 – Vyhodnotenie stavu plnenia koncepcií za uplynulé obdobie rokov 2009 - 2010 
S materiálom oboznámil prítomných MVDr. Špak – zamestnanec odboru školstva.  Na otázku 
poslanca Süliho ohľadom rekonštrukcie sociálnych zariadení SOŠ  Kukučínova, Košice  Ing. 
Eperješi oboznámil  komisiu s pripravovanou žiadosťou na MŠ SR. Komisia odporúča 
materiál prerokovať  v Zastupiteľstve KSK a zobrať na vedomie. 
 
                                                                                               Hlasovanie:   Prítomní    -   15 
                                                                                                                      Za             -    15 
                                                                                                                      Proti          -     0 
                                                                                                                      Zdržal sa   -     0 
 
 
K bodu 5 - Informatívna správa o priebehu prípravy Programu hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja Košického samosprávneho kraja 
Informáciu o priebehu prípravy PHSR podala Ing. Molnárová z odboru regionálneho rozvoja. 
Na otázky p. Slováka ohľadne metodiky a p. Bečarika ohľadne spolupráce s obcami 
odpovedala p. Molnárová. Komisia odporúča materiál prerokovať  v Zastupiteľstve KSK 
a zobrať na vedomie. 
 
 

             Hlasovanie:   Prítomní    -   15 
                                                                                                                       Za             -    15 
                                                                                                                       Proti          -     0 
                                                                                                                       Zdržal sa   -     0 



K bodu 6 – Investičný profil Košického samosprávneho  kraja 
Informáciu o investičnom profile KSK  podala Ing. Molnárová z odboru regionálneho 
rozvoja. Poslanec Farkašovský  predložil pripomienku, aby bol materiál doplnený  o stručný 
prehľad zmien za dva roky. Poslanec Süli navrhol, aby skrátená verzia bola preložená okrem 
angličtiny aj do maďarčiny, poľštiny a ukrajinčiny a ponúkol svoju pomoc. Komisia odporúča 
materiál prerokovať  v Zastupiteľstve KSK  po dopracovaní o stručný prehľad zmien a zobrať 
na vedomie.  

               Hlasovanie:   Prítomní    -   15 
                                                                                                                         Za             -    15 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  
 
 
 
K bodu 7 - Investičné  zámery  Košického samosprávneho kraja v projekte Košice - Európske 
hlavné mesto kultúry 2013 
S materiálom oboznámila komisiu PhDr. Kovácsová – vedúca odboru kultúry a cestovného 
ruchu. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 

               Hlasovanie:   Prítomní    -    15 
                                                                                                                         Za             -     15 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  
 
 
 
K bodu 8 - Informácia o implementácii projektu „SK0108 – Rekonštrukcia objektu kaštieľa 
v areáli DSS Prakovce – Matilda Huta za účelom zriadenia 
hydroterapeutického/rehabilitačného centra“ 
Informáciu o projekte podala Ing. Čižmárová – zamestnankyňa odboru vnútornej prevádzky 
a investícií. Komisia odporúča materiál prerokovať  v Zastupiteľstve KSK a zobrať na 
vedomie. 
 

Hlasovanie:      Prítomní    -   15   
                                                                                                                         Za             -    15 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  
 
 
 
K bodu 9 - Informácia o implementácii projektu „SK0043 – Katová bašta – Katov byt, 
rekonštrukcia a revitalizácia historického areálu“ 
Informáciu o projekte podala Ing. Čižmárová – zamestnankyňa odboru vnútornej prevádzky 
a investícií. Komisia odporúča materiál prerokovať  v Zastupiteľstve KSK a zobrať na 
vedomie. 
 

Hlasovanie:      Prítomní    -   15    
                                                                                                                         Za             -    15 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  



 
K bodu 10 - Informatívna správa o pravidelnej autobusovej doprave v Košickom 
samosprávnom kraji 
S materiálom oboznámi komisiu Ing. Hužvík – zamestnanec odboru dopravy . Komisia 
odporúča materiál prerokovať  v Zastupiteľstve KSK a zobrať na vedomie. 
 

Hlasovanie:      Prítomní    -   15    
                                                                                                                         Za             -    15 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  
 
 
 
K bodu 11 - Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho 
kraja na I. polrok 2011 
Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 

 
Hlasovanie:      Prítomní    - 15    

                                                                                                                         Za             -  15 
                                                                                                                         Proti          -    0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -    0  
 
 
 
K bodu 12 - Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 
2011 
Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 

 
Hlasovanie:      Prítomní    -   15  

                                                                                                                         Za             -    15 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  

 
 
 
 
K bodu 13 – doplnený - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 
kraja o zavedení dane z motorových vozidiel a určení sadzby dane na území Košického 
samosprávneho kraja 
S materiálom oboznámil prítomných Ing. Hužvík. Návrh na zvýšenie dane je o 10% základná 
sadzba, EURO 3 o 5% a EURO 4 a 5 zostáva na pôvodnej úrovni. P. Burian vyjadril možnosť 
výraznejšieho zvýšenia tejto dane. Požiadal odbor dopravy, aby na najbližšie rokovanie 
finančnej komisie predložil prehľad o postupe ostatných samosprávnych krajov v tejto oblasti.  
Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 

Hlasovanie:      Prítomní    -   15  
                                                                                                                         Za             -    15 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  
 



K bodu 14 – Rôzne, záver 
p. Süli oboznámil  prítomných s listom členky rodičovskej rady Hotelovej akadémie 
v Košiciach, ktorá vyjadrila kritiku postupu v podnikateľskej činnosti. Ing. Kandráč vysvetlil 
zásady  podnikateľskej činnosti na školách a školských zariadeniach a zároveň si vyžiadal list 
od p. Süliho, aby pripravil odpoveď pre sťažovateľku. 
 

Predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť a ukončil rokovanie 
finančnej komisie. 
 
 
 
 
 
 
 
V Košiciach  23.11.2010    
 
 
 
 
 
 
Ing. Mária  Karafová                                                                       Ing. Jozef Burian 
    tajomník komisie                                                                         predseda komisie 


